
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/10/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας
 Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Απορίας άξιον η διάνοιξη δρόμου στην Αλπική ζώνη του Γράμμου»

Κύριοι Υπουργοί,

Όπως ενημερωθήκαμε, ερωτήματα προκαλούν οι εργασίες διάνοιξης δρόμου στην
Αλπική ζώνη του Γράμμου και σε υψόμετρο 2.200 μέτρων. Οι εν λόγω εργασίες
προκάλεσαν την αντίδραση του τοπικού πληθυσμού και ιδίως του τοπικού Συλλόγου
(Αετομηλίτσας), ο οποίος προχώρησε σε καταγγελία προς το τοπικό Δασαρχείο άνευ εξ
αυτού αντίδρασης. Το όλο παράδοξο δε της συγκεκριμένης υπόθεσης (όπως σε τοπικό
δημοσίευμα εμφαίνεται) είναι ότι ο δρόμος, ο οποίος δεν προϋπήρχε, διανοίγεται σε
περιοχή χαρακτηρισμένη Natura και «…ταυτόχρονα από τη Γράμμουστα με τις
πληροφορίες μάλιστα να αναφέρουν ότι από την πλευρά της Δυτικής Μακεδονίας
επιχειρούν μηχανήματα του στρατού και από την περιοχή της Ηπείρου, όπου επιχειρούν
ιδιωτικά μηχανήματα μέσω ανάθεσης που έχει γίνει από την Περιφέρεια Ηπείρου».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Έχει κατατεθεί μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων (ΜΠΕ) για τη διάνοιξη του
αναφερόμενου δρόμου στην Αλπική ζώνη του Γράμμου κι αν ναι, τι περιλαμβάνει αυτή;

2. Ποια είναι η εν γένει σκοπιμότητα της διάνοιξης του εν λόγω δρόμου, δεδομένου ότι
δύο Υπουργεία (ΥΠΕΝ και ΥΠΕΘΑ) συνεργούν εις την εξέλιξη των εργασιών της;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

57

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/10/2024




